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Szanowni sportowcy, trenerzy, działacze. 

Drodzy goście i mieszkańcy. 

Mamy w naszej gminie czym się pochwalić w sporcie i to zarówno w zakresie rozbudowy  

i poprawy infrastruktury sportowej jak i wynikami naszych sportowców.  

Gmina głównie zajmuje się tworzeniem coraz lepszych warunków do uprawiania sportu.  

W ubiegłym roku wybudowaliśmy boisko z sztuczną trawą w Kramarzynach, które w 

połączeniu z istniejącym już boiskiem tartanowym stanowi trzeci w gminie Orlik (posiadamy 

najwięcej boisk tego typu w powiecie). Przeprowadziliśmy termomodernizację obydwu sal 

gimnastycznych, dzięki czemu dziś na sali w Tuchomiu lepiej się słyszymy, jest jaśniej i cieplej. 

Do zaplecza sali, w której się znajdujemy przeniesiona została siłownia, której wyposażenie 

zwiększono. 

W roku bieżącym budować będziemy piąte już w gminie boisko tartanowe wielofunkcyjne w 

Ciemnie – jest już wyłoniony wykonawca boiska, które ma być gotowe w maju. 

W przygotowaniu jest przetarg na przystań kajakową z prawdziwego zdarzenia w Tuchomiu 

przy rzece Kamienica (obok boiska za dawnym nasypem kolejowym). Przystań składać się 

będzie z budynku sanitarno-magazynowego, parkingu, altan, ławek, chodników, oświetlenia, 

zieleni. Infrastruktura ta będzie służyć nie tylko kajakarzom ale też jako zaplecze dla boiska, a 

także mam nadzieję, będzie miejscem aktywnej rekreacji mieszkańców Tuchomia. Planowany 

termin realizacji przystani to koniec lata. W planach na bieżący rok mamy także budowę 

kolejnych trzech siłowni zewnętrznych połączonych z sprawnościowymi placami zabaw dla 

dzieci w Tuchomiu na ul. Słonecznej, Tuchomku i Ciemnie.  

Równie ważna jak infrastruktura sportowa jest wypełnienie tych obiektów działalnością, czyli 

to co Państwo tu obecni robicie, organizując zajęcia i zawody oraz uczestnicząc w nich. W tym 

zakresie dużo się dzieje – nasze sale i boiska żyją, są wręcz niekiedy oblegane. Praca 

animatorów sportu, trenerów, działaczy sportowych przynosi efekty. Coraz więcej osób 

uprawia sport, coraz więcej jest sukcesów naszych zawodników. Przykładów jest dużo. Są 

piłkarze Myśliwca, którzy dobrze sobie radzą w okręgówce, a którzy prawie w 100 procentach 

są mieszkańcami naszej gminy i wychowankami Myśliwca. Jesteśmy potęgą w regionie w 

unihokeju. Mamy dużo indywidualnych sukcesów w różnych dyscyplinach. Cieszę się również, 

że w różnych masowych imprezach sportowych, choćby biegowych uczestniczy coraz więcej 

mieszkańców naszej gminy. 

Gratuluję dobrych wyników zawodnikom i trenerom. 

Dziękuję wszystkim, którzy wspierają i przyczyniają się do tego, że sport w naszej gminie ma 

się dobrze. 

Życzę dużo sukcesów w 2018 roku. 

 


